
Здравейте,  
Напълно подкрепям идеята за забрана на ППС Теглени от животинска тяга. 
Масово се разхождат такива на територията на целия град по всяко време 
на денонощието. Още повече че те се движат напълно свободно и по 
всички централни улици на Шумен. Мисля, че е крайно време да се 
забранят подобни средства да се движат по всички улици. В останалите 
градове в България отдавна тези ППС са забранени. Много от хората които 
управляват тези каручки правят нарушения на Закона за движение и 
затрудняват преминаването на автомобилите. Каруците са претъпкани със 
железа, бойлери , печки, ламарини и затрудняват видимостта на 
автомобилите при изпреварване или друга маневра. Понякога тези 
животни носят товар, даже и по тежък от самите тях. Забелязвам, че нито 
едно животно на каруца няма сложена престилка в която да обезопасява 
чистотата на града ни. Част от конете и магаретата се връзват в зелените 
площи на Шумен,  където играят деца. Идеята е добра и може да се 
приложи в Шумен, така както няма да видите каруци в останалите 
български общини. С промяната ще се улесни движението на автомобили в 
Шумен и ще подобри самият облик на града. 
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